Vážené kolegyně a kolegové,

jmenuji se Ester Wappler a od roku 2019 působím jako koordinátorka programu Erasmus+ na Gymnáziu Martinum v Emsdettenu (NRW) v Německu (www.martinum.de ).
Obracím se na Vás s dotazem, zda by se s námi některá střední třída nebo kurz (ve věku 15-18 let) nechtěla spojit v rámci projektu Erasmus+. Vzhledem k tomu, že plánujeme cestu do Prahy ve dnech 15.-19. Září 2025 (budeme mít vlastní ubytování), nabízí se skvělá příležitost ke společnému vzdělávání, poznávání a sdílení zkušeností.
Co se týče tématu projektu, jsme poměrně flexibilní: demokracie, udržitelnost, zdraví a jazykové vzdělávání jsou témata našeho Erasmus-plánu. Můžeme společně vymyslet plodné téma projektu.
Skupinu studentů naší školy tvoří 21 studentů (16-17 let).
Doufám, že Vás teto projekt zaujal. Těším se na Vaši odpověď.

S přátelským pozdravem,

Ester Wappler
Erasmus+ coordinator
Gymnasium Martinum, Wannenmacherstr. 61, 48282 Emsdetten, Germany






Dear Ladies and Gentlemen,
My name is Ester Wappler and since 2019 I have been an Erasmus+ coordinator at the Gymnasium Martinum in Emsdetten (NRW) in Germany (www.martinum.de ).
I am turning to you to ask if a secondary class or course (age 15-18) would like to team up with us for an Erasmus+ project. As we plan to travel to Prague from September 15-19, 2025 (we already organized an accomodation) this offers a great opportunity of learning together, getting to know each other and sharing experiences.
Regarding the topic of the project, we are quite flexible: democracy, sustainability, health and language learning are topics of our Erasmus-plan. We can think of a fruitful project topic together.
The student group of our school consists of 21 students  (16-17 years old).

I would be very happy about your interest and look forward to hearing from you soon.

Sincerely,
Ester Wappler
Erasmus+ coordinator
Gymnasium Martinum, Wannenmacherstr. 61, 48282 Emsdetten, Germany



Sehr geehrte Damen und Herren,
Mein Name ist Ester Wappler und seit 2019 bin ich Erasmus+ Koordinatorin am Gymnasium Martinum in Emsdetten (NRW) in Deutschland (www.martinum.de )  und ich bin auf der Suche nach einer Partnerschule für ein 2-4tägiges Erasmus+-Projekt im September 2025.
Ich wende mich an Sie, um zu fragen, ob eine Sekundarklasse oder ein Sekundarkurs (15-18 Jahre) Lust hätte, mit uns ein gemeinsames kleines Erasmus+-Projekt zu entwickeln und vor Ort zu bearbeiten. Da wir planen, vom 15. bis 19. September 2025 nach Prag zu reisen (wir haben bereits eine Unterkunft organisiert), bietet dies eine großartige Gelegenheit, gemeinsam zu lernen, sich kennenzulernen und Erfahrungen auszutauschen.
Was das Thema des Projekts angeht, sind wir recht flexibel: Demokratie, Nachhaltigkeit, Gesundheit und Sprachenlernen sind Themen unseres Erasmus-Plans. Gemeinsam können wir uns ein fruchtbares Projektthema überlegen, in dessen Rahmen wir uns auch kulturell austauschen können.
Die Lerngruppe unserer Schule besteht übrigens aus 21 Schülern (16-17 Jahre).
Ich hoffe, ich konnte Ihr Interesse wecken und würde mich sehr freuen, bald von Ihnen zu hören.
Mit freundlichen Grüßen
Ester Wappler
Erasmus+ Koordinatorin
Gymnasium Martinum, Wannenmacherstr. 61, 48282 Emsdetten, Germany

